
SKOLEBESTYRELSESMØDE  
11. OKTOBER 2022 
 

Kl. 17.00-19.30 i personalerummet (spisning ca. kl. 18) 

 

DELTAGERE 
 

Forældre: Jan Ahrnkiel, Nina N. Nielsen, Charlotte Johansen, Inger Søgaard, 

Signe Tinglev, Maja Gavnbo og Daniel Kjær 

 

Medarbejdere: Morten Væver, Gitte Hansen 
 

Ledelse: Simon Hempel-Jørgensen, Anne Hovendal Gantzhorn, Tobias Krogh 

Hedemann, Malene Bøggild. 

 

Afbud:  

 

TIL BESLUTNING 
Godkendelse af 
dagsorden 

  

 Kan årshjulet være synligt for alle i skolebestyrelsen? 

Kan der tilføjes nogle noter/stikord til punktet, så man 

ved hvad punktet drejer sig om.  

 

 

TIL DRØFTELSE 
 

Fritidskælderen i fri-
kvarterene (15 min) 

Ønske om at fritidskælderen er åben for eleverne hele tiden. Eleverne er 

blevet rådet til at tage det med videre i elevrådet.  

Som det er pt er fritidskælderen åben efter efterårsferien. Fritidskælderen 

er delt i 2 i forhold til hvor vildt det er når man spiller. Der er altid en 

voksen med. 

Nina har fået henvendelser fra børnene om, at fritidskælderen skal være 

åben hele tiden.  

Signe: Kan man åbne fritidskælderen om sommeren også i den pause 

hvor man må have telefon, så der bliver et alternativt til telefon.  

Simon: Det er en fordel at der er tilsyn med eleverne i kun et lokale, dvs. 

at en lærer skal ikke vandre mellem flere lokaler.  

Der er ingen regler om at skulle være ude.   

Der indkøbes nye spil, der gør det attraktivt at være ude.  

Konklusionen bliver at Gitte tager ønsket med videre til Tobias, samt at 

eleverne bærer det ind via elevrådet.  

 
 

Opfølgning på kontakt-
/klasselærer i UM (25 
min) 

Ønske om at de kontaktlærere, der er på eleverne, også elevernes primæ-

re faglærere.  

Hvordan ser det ud pt: Det har været en enkelt situation, hvor det ikke 

har været som ovenstående. Der er fokus på at lærere kender eleverne, 

ved at undervise begge klasser/hold/årgangen.  

Årgangsundervisningen er for at øge elevernes relationscirkel. Der er 

nemmere flere de kan spejle sig i.  

Nina: Der har været et meget stort ønske om, at praksis med at kontakt-

lærerne ændres.  

Nina giver udtryk for at vi ikke som skole lever op til at folkeskoleloven i 

forhold til at have klassen som omdrejningspunkt.  

Jan fortæller at det har været en udfordring for hans drenge i forhold til 
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ændring af hold/klasser, da de har manglet forklaringer. Han appellerer 

til mere opmærksomhed omkring forklaringen omkring valget – både til 

forældre og elever.  

Simon forklarer, at kontaktlærerprincippet er en måde at gribe arbejdets 

deling an på, således at det både giver gode job og god service. Er der 

ulemper -ja. 

Charlotte vil gerne have for øje at det er klasserne, der er den bærende 

del.  

Jan ønsker at vi fremadrettet får større fokus på at forklarer os i forhold 

til valgene. Opfordrer ligeledes kontaktlæreren og fagligheden forenes.  

Gitte vil gerne kommentere på, at vi altså følger loven.   

Renovering af toiletter 
(25 min) 

Jan fortæller, at hans drenge går hjem i pauserne for at bruge toiletterne. 

Ønsker fokus på renoveringsprocessen af toiletterne. Ønsker pissoirer, så 

der ikke kommer tis på brættet.  

Realistisk bliver det nok 2 toiletter, der bliver renoveret – det er toilettet 

på glasgangen og drengetoilettet ved ungemiljøet. Der er ca. 1 million 

afsat til renoveringen af toiletterne.  

Signe fortæller at det er dyrt at bygge i kommunalt regi og forklarer hvor-

for.  

Byggeriet går i gang 4.kvartal 2023.  

Jan spørger om Korup Skole må have et sted udenfor, hvor drenge kan 

lade vandet?  

Konklusionen bliver, at der er et ønske fra skolebestyrelsen om et pissoir.  

 

ForårsSFO (25 min) Skolen orienterer om rammer for FSFO. Derefter drøftes opmærksomhe-

der. 

Mødet i morgen gælder mest at vi vil skabe tryghed hos forældrene.  

Børn fra andre børnehuse og hjemmepassede er medtænkt i børnehusbe-

søgene.  

Opfordring til at der laves en videnbog med erfaringer.   

Der er utryghed i forhold til børnenes alder.  

Høre børnenes forventninger om Forårs SFO.  

 

Referater fra møder på 
aula - synlig bestyrelse 
(5 min) 

Nina har været på onlineforedrag i forhold til ”sådan er du skolebestyrel-

sesformand”. Her blev hun opfordret til at skolebestyrelsesreferaterne 

blev sendt ud som mail, og ikke bare lagt på hjemmesiden.  

Simon: Aftalen er at der kommer et nyhedsbrev 4 gange om året, hvor 

skolebestyrelsen har mulighed for at skrive, hvad der arbejdes på.  

I nyhedsbrevet kan der skrives at hvis man vil vide mere om skolebesty-

relsen, kan man læse referater på skolens hjemmeside.  

 

(Kage til personalet til 
jul fra bestyrel-
sen/forældrene) (5 min) 

Skolebestyrelsen vil gerne give kage. Simon er den udøvende magt. Kagen 

gives d. 13.december 2022 fra skolebestyrelsen.  

 

Landsmøde, Skole og 
Forældre 11-12. nov. 
2022 - deltagelse 

I Nyborg. Programmet ligger på skole og forældre-hjemmeside.   

Eventuelt:  Charlotte beder om at der er fokus på, at det er hårdt at være ufaglært vikar i ungemiljøet. 

Ungemiljøet har arbejdet med at lave retningslinjer til vikarerne, så det er nemmere at være i. 

  

TIL ORIENTERING 
 

 
 
 

 


